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واليبال دانشجويان در مسابقات جهاني
دانش��جويان تي��م واليبال پيام 
ن��ور وارد دهک��ده بازي ه��اي 
بيست ونهمين دوره بازي هاي 
يونيورسياد شدند.به نقل از برنا، 
سرپرس��ت تي��م مل��ي واليبال 
دانش��جويان در گفتگ��و با برنا 

عن��وان ب��ا هدف کس��ب مدال پ��ا اين دوره از رقابت ها گذاش��ته ايم 
واميدواري��م ک��ه بتواني��م براي اولين بار واليبال در اين آوردگاه بزرگ 
کسب مدال نمايد و دل ملت رشيد ايران را شاد کنند.مديرکل تربيت 
بدني دانشگاه پيام نور در خصوص ترکيب افزود: قاسم کارخانه ، فرهاد 
پيروت پور ، علي يوسف پور ، امير علي محمد فتحعلي ، آرمين رنجبر 
، محمد فلاح ، بهزاد حيدري شاهي ، محمدرضا موذن ، هادي برشان 
، سعيد شيرود قرباني ، اکبر ولايي ، محمد طاهر وادي بازيکنان تيم 
اعزامي راتشکيل مي دهند آقايان آرمات، منظمي، يارقلي ومهرانپور 
کادر فني اين تيم را تشکيل مي دهند.عضو هيات ريسه فدراسيون ملي 
ورزش هاي دانشگاه در ادامه افزود امروز صبح بعد از تمرين کار با وزنه، 
عصريک جلسه تمرين کار باتوپ را پشت سر خواهند گذاشت وانشالله 
فردا عصر راس ساعت ۱۷ به وقت محلي در يک ديدار تدارکاتي به 
مصاف نماينده کشور اکرين مي روند تا با شرايط محيطي سازگاري 
بهتري پيدا کنند.دکتر عبدالمهدي نصيرزاده گفت: تيم ملي واليبال 
دانشجويان که با حمايت و پشتيباني اداره کل تربيت بدني دانشگاه پيام 
نور به اين رقابتها شده است که قرار است از 28 مرداد تا 8 شهريور در 
کشور چين تايپه در گروه Dرقابت ها به مصاف نمايندگاني از کشورهاي 
قبرس ،سويس ،کانادا ،آرژانتين و امارات برود شود.وي در پاسخ به اين 
سوال که چه کشورهايي حريف نماينده کشورمان هستند افزود همه 
تيم کشورهاي شرکت کننده با تمام توان وارد اين دوره از مسابقات 
شده اند که اين نشان از اهميت اين رويدادها در بين کشورهاي جهان 
دارد وواقعا نمي ش��ود هيچ کش��وري را دست کم گرفت منتها به نظر 
مي رسد نمايندگان کشورهاي روسيه ،اوکرين ،آمريکا، کانادا ،آرژانتين 

وچين تايپه نسبت به ساير رقبا قوي تر مي باشند.

حضور بازيکنان اسکاتلندي 
را به فال نيک مي گيريم

رئيس انجمن راگبي ايران، حضور دو بازيکن تيم ملي اس��کاتلند در 
اي��ران را ب��ه فال نيک گرفت.رئيس انجمن راگبي ايران در خصوص 
حضور دو بازيکن تيم ملي اسکاتلند در ايران گفت: قبل از هر چيز بايد 
يک تشکر ويژه از شرکت مهر مکث کارا به مديريت خانم مارگارت 
رايان داش��ته باش��م که زمينه اين ديدار را فراهم نموند و همچنين از 
اقاي عليپور رياس��ت فدراس��يون انجمن هاي ورزشي کشور و وزارت 
ورزش و جوانان ، فکر ميکنم در اين ديدار با توجه به بازديد ميداني 
مهمانان خارجي ميزان پيشرفت راگبي بيش از پيش نمايان شد، چرا 
که آنها با ديدن بخشي از توانمندي بازيکنان و داوران ايراني که صرفا 
بازيکنان تهراني در مسابقات باشگاهاي تهران حضور داشتند عنوان 
نمودند؛ اگر برنامه ريزي و حمايت دولت از ورزش راگبي با توجه به 
برنامه خوب انجمن راگبي ايران انجام پذيرد، اين رشته شانس حضور 
در المپيک يا کسب سکوهاي آسيايي را دارد و مهر تائيدي بر کار هاي 
انجمن زدند ميرزاآقابيک عنوان کرد ؛حال که قرار است در خصوص 
برگ��زاري مس��ابقات بين اللملي و مربي م��ا را حمايت نمايند وزارت 
ورزش و جوانان و کميته ملي المپيک هم شرايط حضور راگبي را در 
جاکارتا فراهم نمايند تا راگبي همچنان در جاده پيشرفت گام بردارد 
.در ادام��ه رئي��س انجمن گفت: از اقاي س��لامي رئيس کميته راگبي 
استان و همکاران ايشان که به خوبي توانستند برنامه مسابقات جام 
دوس��تي تهران در حضور مهمانان به اجرا بگذارند تش��کر و قدرداني 
مي نماي��م وب��ه همکاران خودم در انجمن خصوصا روابط بين الملل 
و روابط عمومي خسته نباشيدمي گويم ،در خاتمه بايد عنوان کنم در 
آينده جامعه ي راگبي خبر هاي خوبي از اين ديدار با حمايت شرکن 

مهر مکث کارا خواهند شنيد.

پيشخوان

ورزشی

سرمربي تيم فوتبال سايپا گفت: هميشه براي استقلال احترام 
زيادي قائل بوده ام اما دوست نداريم به اين تيم امتياز بدهيم.

به نقل از ايسنا، علي دايي در نشست خبري قبل از ديدار تيمش 
برابر استقلال در هفته چهارم ليگ برتر فوتبال، اظهار کرد: ما 
پنج شنبه بازي خيلي سنگيني را مقابل استقلال در پيش داريم. 
هميشه احترام خاصي براي اين تيم و هوادارانش قائل بوده ام. 
مطمئنا بازي پنجشنبه بازي حساسي براي هر دو تيم است. ما 

به هيچ عنوان دوست نداريم امتياز از دست دهيم.
او افزود: ما تيم جوان و خوبي را در اختيار داريم که بازيکنانش 
درح��ال هماهنگ ش��دن هس��تند. در اين هفت��ه خوب تمرين 
کرديم. تنها به سه امتياز فکر مي کنيم و اگر اتفاق خاصي نيفتد 

بازي خوبي را مي بينيم.
بارسلونا هم مالکيت توپ دارد اما نقطه ضعف هم دارد ���

س��رمربي س��ايپا در پاس��خ به اين س��وال که آيا برنامه اي براي 
مهار استقلال دارد، گفت: بارسلونا هم مالکيت توپش بالا است 
ولي مي بينيم که رئال بهتر از بارس��لونا در اين س��ال ها نتيجه 
گرفته اس��ت. مالکيت مهم اس��ت ولي ما روي اين مس��اله کار 
کرده اي��م. مي خواهي��م با يک بازي خوب س��ه امتياز را بگيريم. 
هر تيمي نقاط ضعف و قدرت دارد. ما روي نقاط ضعف و قوت 

استقلال کار کرده ايم.
وي در پاسخ به اين سوال که آيا بازيکناني که خواسته به سايپا 
آمده اند، گفت: بازيکناني که مي خواستيم، مبالغ شان خيلي بالا 
بود. برخي از اين بازيکنان به باش��گاه هايي رفته اند که دو برابر 
پ��ول م��ا را مي دادند. به نظرم موفقيت فعلي ما مرهون زحمات 

کارگران و مديرعامل و بازيکنان است.
دايي درباره ماجراي کودکي که دس��ت او را بوس��يد، گفت: من 
آنجا اعتقاد قلبي ام را گفتم. به چيزي که اعتقاد داشته باشم، آن 

را مي گويم. تنها کساني که شايسته اند تا دستشان بوسيده شود، 
پدر و مادر هستند. من اصلا نمي دانستم که کسي فيلم برداري 
مي کند. اگر مي دانستم صحبتي نمي کردم. در آن لحظه مجبور 

شدم آن صحبت را بکنم.
وي در ادامه بيان کرد: من خودم را اسطوره نمي دانم. اهل تظاهر 
و ريا نيستم و هميشه هم يک رو بوده ام. از خدا مي خواهم که 
هميشه همين گونه باشم. کساني که مردم آنها را دوست دارند، 
مسئوليت شان خيلي سنگين است. متاسفانه تا کسي کار بدي 

بکن��د، ب��ه همه ربطش مي دهند. مثلا يک حاج آقايي خطا کند 
مي گويند اسلام خطا کرده است. قشر ما مي تواند در سالم سازي 

جامعه نقش داشته باشد.
*ميناوند قصد توهين به استقلالي ها نداشت

او در پاسخ به سوالي درباره اظهارات ميناوند عليه منصوريان و 
رحمتي هم گفت: هر کسي مسئول اعمال و گفتار خودش است. 
من نمي توانم روي اين مساله نظري بدهم اما عکس العمل هاي 
زشتي که در فضاي مجازي به من نشان دادند، اصلا شايسته 

فرهنگ ما ايراني ها نيس��ت. در هيچ جاي دنيا چنين چيزي را 
نمي بيني��د. اگ��ر آقاي ميناوند نظر خودش را گفته و متاس��فانه 
اس��تقلالي ها توهين تلقي اش کرده اند، چه ربطي به خانواده و 
پسرش دارد؟ مهرداد نبايد اين گونه صحبت مي کرد. گزارشگر 
اص��رار مي کن��د که ميناوند صحبتي بکن��د، چرا گردن مهرداد 
مي اندازيد؟ من مطمئنم که او قصد توهين نداشته و تنها چون 
ش��وخ طبع اس��ت اين حرف را زد. چرا گزارشگر اين همه اصرار 
مي کند؟ اصلا کار درس��تي نبود و پاس��خ اس��تقلالي ها هم در 
فرهنگ ما مورد قبول نيس��ت. اگر ميناوند حرفي زده با خود او 

کار داشته باشيد، به خانواده اش چه کار داريد؟
فرقي ندارد کجا با استقلال بازي کنيم ���

س��رمربي س��ايپا در پاس��خ به اين س��وال که چقدر باشگاهش 
به اس��تانداردهاي AFC رس��يده است، گفت: اين را بهتر است 
مديران س��ايپا جواب دهند نه من. در کل س��ايپا از باشگاه هايي 
است که از قديم اصول حرفه اي را رعايت کرده و فکر نمي کنم 
اين باش��گاه مش��کل مجوز حرفه اي گري داشته باشد. اگر اين 
مساله اجرايي شود، باشگاهي مثل نفت تهران نمي تواند ۱۰۰ 

خانواده را دچار آسيب کند و جواب گو هم نباشد.
داي��ي درب��اره جاب��ه جايي مکان بازي تيمش با اس��تقلال هم 
گفت: براي ما فرقي ندارد که بازي کجا باش��د. براي برد بازي 
مي کنيم. ان شاءالله پنجشنبه هم تيمي که بهتر بازي کند برنده 
خواهد بود. ما تمرينات را پشت سر گذاشتيم و ان شاءالله موفق 

مي شويم. اين مسائل به مديريت ربط دارد نه ما.
س��رمربي س��ايپا در پاس��خ به اين س��وال که آيا ليگ امسال با 
کيفيت ت��ر خواه��د بود، گفت: قبلا هم گفته ام که امس��ال ليگ 
سخت تري داريم. امسال رقابت خيلي بين پايين و بالاي جدول 

نزديک خواهد بود.

سرمربي تيم فوتبال سايپا:

اگر ميناوند حرفي زده، با خانواده اش چه کار دارند؟

هافبک PSG در تست هاي پزشکي يوونتوسشنبه،  اعزام فرنگي کاران به جهاني پاريستيم ملي واليبال بانوان ايران نهم شد
تيم ملي واليبال بانوان ايران در آخرين 
بازي خود در مس��ابقات قهرماني آس��يا 
مقابل اس��تراليا به برتري رس��يد و نهم 

شد.
ب��ه نق��ل از ف��ارس، نوزدهمي��ن دوره 

رقابت ه��اي قهرمان��ي واليبال بانوان آس��يا با حضور ۱4 تيم در 
مانيل فيليپين برگزار شد.تيم ملي ايران که در مرحله مقدماتي 
ب��ا 2 شکس��ت مقاب��ل چين تايپه و تايلن��د و يک پيروزي مقابل 
مالديو از حضور در جمع 8 تيم برتر بازماند، در ادامه مقابل استراليا 

شکست خورد و در ديدار با هنگ کنگ نيز پيروز شد.
ملي پوش��ان کش��ورمان امروز در آخرين ديدار خود براي کسب 
عنوان نهمي براي بار دوم مقابل استراليا قرار گرفتند که اين بازي 

را با نتيجه 3 بر 2 پيروز شدند و به عنوان نهمي رسيدند.

تي��م ملي کش��تي فرنگ��ي ايران براي 
حضور در مس��ابقات جهاني شنبه هفته 

آينده راهي پاريس مي شود.
نزدي��ک ب��ه 2۰ روز قبل فرنگي کاران 
اعزامي ب��ه رقابت هاي جهاني پاريس 

توس��ط کادرفن��ي اعلام ش��دند که البته اکثر آنه��ا نفرات برتر 
مسابقات انتخابي بودند.

علي اشکاني که از سال گذشته سرمربيگري اين تيم را برعهده 
دارد، با تيمي نسبتا جوان راهي فرانسه خواهد شد و اميد به کسب 

يکي از سکوهاي جهاني را دارد.
فرنگي کاران که آخرين روزهاي تمريني خود را در تهران سپري 
مي کنند،  طبق برنامه ريزي انجام شده، روز شنبه آينده در فاصله 

2 روز مانده تا شروع مسابقات راهي پاريس خواهند شد.

بلي��س ماتوئيدي، هافبک دفاعي ملي 
پوش پي اس جي در آس��تانه پيوس��تن 

به يوونتوس قرار دارد.
ماتوئي��دي س��ال 2۰۱۱ ب��ا رقم ۷.5 
ميليون پوند از س��نت اتين به پي اس 

جي پيوست و در چند سال اخير يکي از بازيکنان مهم و تاثيرگذار 
پاريسي ها بوده؛ ولي پس از انتقال 222 ميليون يورويي نيمار، 
پي اس جي حالا مجبور به فروش چند بازيکن خود است تا از 

نقض فيرپلي مالي بگريزد.
يکي از جدا شده هاي قطعي اين تيم ماتوئيدي خواهد بود که 
طبق ادعاي گل، ديروز به تورين آمده تا در تست هاي پزشکي 
يوونتوس ش��رکت کند. يووه براي اين انتقال 2۰ ميليون يورو 

به پي اس جي پرداخت خواهد کرد.

مسي و رونالدو از چه کسي تقليد کردند؟

نخس��تين بار يک بازيکن برزيلي در اس��پانيا پس 
از گلزني پيراهن خود را برابر هواداران به نمايش 
گذاش��ت.به نقل از مارکا، ديدار رفت س��وپر جام 
اس��پانيا 2۰۱۷ پر از تصاوير به ياد ماندني اس��ت. 
ب��ه ج��ز نتيجه بازي و قضاوت بحث برانگيز داور، 
تصوي��ري در اي��ن بازي ديده ش��د که توجه همه 

م��ردم را ب��ه خود جلب کرد؛ خوش��حالي پس از 
گل کريس��تيانو رونالدو.مهاجم رئال مادريد پس 
از گلزني پيراهن خود را به نمايش گذاشت. خيلي 
زود اين تصوير، شبکه هاي اجتماعي را تحت تاثير 
قرار داد و برخي ها آن را با خوشحالي پس از گل 
ليونل مس��ي در س��انتياگو برنابئو مقايسه کردند. 

مهاجم بارس��لونا پس از گل س��ومش پيراهنش 
را برابر هواداران مادريد به نمايش گذاش��ته بود. 
طرفداران بارس��ا حرکت رونالدو را تقليد از مس��ي 
عن��وان کردند و ي��ک جنجال ميان هواداران دو 
تي��م ب��ه وجود آمد.آيا رونالدو از خوش��حالي گل 
مسي تقليد کرد يا مسي هم از بازيکني که پيش 
از اين چنين ش��ادي گلي را به نمايش گذاش��ته 
بود تقليد کرده بود؟ در حقيقت اين ش��ادي پس 
از گل نه متعلق به مس��ي اس��ت و نه به رونالدو. 
يک بازيکن مش��هور پيش از اين براي نخس��تين 

بار چنين حرکتي را در اسپانيا انجام داد.
رونالدينيو، نخستين فرد در اسپانيا ���

رونالدينيو پيش از پيوستن به بارسلونا اين حرکت 
را برابر هواداران پاري سن ژرمن انجام داد. مهاجم 
برزيل��ي پيراهن خود را به نمايش گذاش��ت. اين 
اتفاق در س��ال 2۰۰2 و پس از دبل برابر مارس��ي 

رخ داد.

تکرار حرکت رونالدينيو پس از گل زيبا به ميلان ���
رونالديني��و س��ه س��ال بع��د با پيراهن بارس��لونا 
خوش��حالي گل��ش را تک��رار ک��رد. ش��ماره ۹ 
آبي اناري ها يکي از به ياد ماندني ترين گل هايش 
را برابر ميلان به ثمر رساند و هواداران را به وجد 
آورد. او پ��س از گل پيراهن��ش را به تماش��اگران 
نش��ان داد.هيچ يک از ش��ادي هاي پس از گل 
مهاجم برزيلي حاشيه س��از نش��د چون اين گل ها 
با ديگر گل هاي به ثمر رس��يده توس��ط رونالدو و 
مس��ي تفاوت داش��ت. رونالدينيو خوشحالي پس 

از گلش را برابر هوادارانش انجام داد.
مارسلو و تثبيت دسيما ���

تقريبا يک دهه بعد يعني در س��ال 2۰۱4 مارس��لو 
هموطن رونالدينيو اين صحنه را تکرار کرد. مدافع 
برزيلي گل س��وم مادري��د برابر اتلتيکومادريد در 
فين��ال لي��گ قهرمان��ان اروپا را به ثمر رس��اند و 
اين چنين خوشحالي کرد. اين حرکت براي قرمز 

و سفيدپوش��ان خوش��ايند نبود اما اين خوشحالي 
خيلي جنجال برانگيز نشد.

مس�ي ش�ماره ���۱۰ را در ب�ه برنابئ�و ب�ه نمايش 
گذاشت

پس از مارس��لو نوبت به مس��ي رسيد. خوشحالي 
پس از گل س��تاره بارس��لونا معنادار بود. او پس 
از ب��ه ثمر رس��اندن پانصدمي��ن گلش با پيراهن 
بارس��لونا، پيراهن��ش را برابر هواداران مادريد در 
برنابئو نش��ان داد. بارس��لونا با اين گل در لحظات 
پاياني توانس��ت پيروز ش��ود. تصوير مس��ي همه 
ش��بکه هاي اجتماعي و رس��انه ها را تحت تاثير 

قرار داد.
کريستيانو رونالدو جبران کرد ���

اکنون، پس از سوپر جام اسپانيا، خوشحالي پس 
از گل با نمايش پيراهن، به بحث اصلي هواداران 
مادريد و بارسلونا تبديل شده است. رونالدو حرکت 

مسي در برنابئو را در نوکمپ جبران کرد.

تيم دايي توازن خوبي دارد

منصوريان: معلوم نيست روي زمين بازي مي کنيم يا روي هوا
سرمربي تيم فوتبال استقلال گفت: سايپاي علي دايي 
ت��وازن خوب��ي دارد و ب��ازي ما برابر اي��ن حريف خيلي 

سخت است.
به نقل از ايس��نا، علي رضا منصوريان در نشس��ت خبري 
پيش از ديدار تيمش برابر س��ايپا در هفته چهارم ليگ 
برتر فوتبال گفت: پنجش��نبه مهمان تيم س��ايپا هستيم 
و قرار اس��ت که در تختي بازي برگزار ش��ود. اميدوارم 
بازي خوب و قشنگي را شاهد باشيم. هرچند که کيفيت 

زمين بالا نيست.
او افزود: س��ايپا و اس��تقلال هر دو بازي قشنگي را ارائه 
مي کنن��د و مطمئن��ا بازي خوب��ي را خواهيم ديد. بازي 
س��ختي داريم. س��ايپا تيم جواني اس��ت. علي دايي تيم 
خوبي را آماده کرده و تيمش توازن خوبي دارد. مي دانيم 
بازي س��خت و محکمي پيش روي ما اس��ت. ان شاءالله 
بتوانيم فوتبال زيبايي را که ارائه مي دهيم توسعه دهيم. 
البته اين امر مس��تلزم کيفيت چمن ورزش��گاه تختي 

هم است.
ميناوند؟ لطفا سوال بعدي! ���

در ادامه س��رمربي اس��تقلال از پاس��خ دادن به س��والي 
درباره ميناوند امتناع کرد و گفت: تنها تمرکزمان روي 
بازي پنجشنبه است.وي در پاسخ به سوالي درباره بازي 
مالکان��ه گفت: طبيعي اس��ت که م��ا وقتي مي خواهيم 
مالکانه بازي کنيم، مي خواهيم سه امتياز را هم بگيريم. 
ه��واداران زي��ادي داريم و اين هواداران بايد از بازي ما 
لذت ببرند. ما پارسال جانانه بازي کرديم و امسال بازي 

زيبا را هم بايد چاشني کار کنيم.
ب�ا ک�ي روش درب�اره ملي پوش�ان اس�تقلال حرف  ���

مي زنم
منصوريان درباره مصدومان استقلال گفت: من ديروز 
دو ساعت با آقاي نوروزي جلسه داشتم. روند بازگشت 
بازيکنانمان خيلي خوب بوده اس��ت. از او متش��کرم که 
باب��ت تي��م مل��ي هم انعطاف خوبي نش��ان داد و از اين 
جهت از او ممنونم. قرار است يک جلسه هم ميان کادر 
پزش��کي تي��م ملي و ما ب��ا حضور خود کي روش برگزار 

شود. با نوروزي قرار گذاشتيم که اگر بازيکني در ليست 
تيم ملي بزرگس��الان باش��د، از طريق کادر تيم ملي کار 
را جلو ببريم. از نگاه او به تيم ملي تشکر مي کنم. اميد 
ابراهيم��ي دو روز اس��ت که با م��ا تمرين مي کند و فکر 
مي کنم بعد از اولين اس��تراحت ش��رايط بدني اش کامل 
شود. اسماعيلي و پادواني و باقري با ما تمرين مي کنند. 
فق��ط کريمي مان��ده که بهبودي اش کامل و به ما اضافه 
شود. ما از عملکرد تيم در تمرينات راضي هستيم. فشار 
تمرينات ما بالا است و وسايل بدنسازي را هم در کنار 

زمين گذاشته ايم.
اس�تقلال و پرس�پوليس در ب�ازي روي زمي�ن  ���

موفق اند
او درب��اره کيفي��ت چم��ن تختي بيان کرد: اول فصل به 
فتاحي گفتم که س��ايپا و نفت بايد با ما و پرس��پوليس 
بازي کنند و هر دوي آنها هم در بازي روي زمين موفق 
هستند. مقصر ورزشگاه تختي و سازمان ليگ نيستند. 
متاسفانه بودجه اي به اين ورزشگاه نمي دهند تا چمنش 
را مثل آزادي کند. زمين آزادي هم مي شد مثل تختي 
باش��د ولي مي بينيد که چقدر مراقبت مي کنند و آن را 
ترمي��م مي کنن��د. به نظرم م��ي ارزد که فوتبال ما براي 
بهب��ود کيفيت فني اش، نگاه ويژه اي به تختي داش��ته 
باش��د. کل درآمد آن ورزش��گاه از زميني است که در آن 
فوتبال برگزار مي ش��ود. جزئيات را نمي بينيم و کليات 
را مي بينيم. ورزش��گاه تختي کليت فوتبال ما اس��ت. 
معلوم نيس��ت که پنجش��نبه روي زمين بازي مي کنيم 
ي��ا روي ه��وا. فتاح��ي به من گفته اين زمين قطعا خوب 

مي ش��ود ولي نخواهد ش��د چون بايد از اول کار کنند تا 
چمنش درست شود.

ماليات را بايد باشگاه بدهد نه مربي و بازيکن ���
منصوريان درباره بحث مجوز حرفه اي استقلال گفت: 
ما که بخش سخت افزاري مان تاييد شده ولي بحث در 
مسائل مالي است. من شايد براي صدمين بار مي گويم 
که تنها راه نجات ليگ ما از پول زير ميزي، پول س��ياه 
و مس��ائلي از اين دس��ت، اين است که طرف روبه روي 
س��ازمان مالياتي باش��گاه باشد نه مربي و بازيکن. بايد 
خود باشگاه تعهد کند که ممنوع الخروج شود. در مجموع 
اگر باشگاه به من پول هم ندهد، نگران اين نيستم که 
ماليات پول نگرفته را بدهم. امس��ال گفتند چون س��ال 
جام جهاني اس��ت و ش��ان ما لطمه مي خورد، مجوزها 
ص��ادر ش��د. ص��د بار گفتم و باز ه��م مي گويم در آلمان 
تضمي��ن بانک��ي ايجاد مي کنند. نفت تهران ۷۰ ميليارد 
تومان بدهکار است. پارسال هم به تيم دايي پول ندادند 
و امسال هم رفته اند آسيا اما مجوز اين ها باطل نشد. اين 
مس��ير را نمي ش��ود اين گونه ادامه داد. بايد کاري کنيم 
که تيم ها براي ش��روع ليگ به اندازه بودجه ش��ان از يک 

بانک تضمين بگيرند.
وضعيت جباري و مگويان؟ ���

وي درباره شرايط مگويان گفت: من با آقاي افتخاري 
ه��م صحب��ت کردم. مگويان براي ما زحمت کش��يده 
اس��ت و بعد از جذب منتظري و حفظ پادواني گفتيم به 
جوانان مان اعتماد کنيم. اين مشکل هم حل مي شود و 
هفته آينده قرار است با ادموند اختر عزيز توافق شود.

س��رمربي استقلال درباره شرايط جباري هم گفت: اگر 
شرايط جباري خوب باشد، مي تواند )پنج شنبه( هم با ما 
شروع کننده بازي باشد. دغدغه ما زمين مسابقه است. 
او روزهاي خوبي را در تمرين پشت سر مي گذارد. خدا را 
شکر، ايده آل تمرين مي کند. )سرمربي استقلال در اين 
هنگام به تخته کوبيد!( او به تنهايي کارهايي مي کند که 
در سه، چهار بازيکن بايد ببينيد. اگر شرايط مطلوب باشد 

امکان بازي کردنش در ترکيب اصلي هست.

مربي جديد تيم ملي تنيس مشخص شد
مرب��ي تي��م ملي تنيس براي حض��ور در بازي هاي داخل 
س��الن آس��يا مشخص ش��د.به نقل از ايسنا، پس از اين که 
س��عيد احمدوند از س��مت خود به عنوان سرمربي تيم ملي 
تنيس اس��تعفا داد، فدراس��يون جايگزين او را در تيم ملي 
مش��خص کرد.مجيد شايس��ته رييس فدراسيون تنيس 
در مورد جانش��ين احمدوند،  گفت: س��يف الله بهزادپور به 
عنوان مربي تيم ملي تنيس را در بازي هاي داخل س��الن 
آس��يا همراهي مي کند. او قبلا کمک احمدوند بوده و در 
تمامي رقابت ها هم در کنار تيم ملي حضور داش��ته اس��ت 
از اين رو قرار اس��ت در بازي هاي داخل س��الن آس��يا تيم 

ملي تنيس را همراهي کند.شايسته ادامه داد: پس از پايان 
بازي ها جلسه اي برگزار مي کنيم و در آن سرمربي تيم ملي 
براي مسابقات ديويس کاپ مشخص مي شود.او هم چنين 
ترکيب تيم ملي تنيس را براي بازي هاي داخل س��الن را 
مشخص کرد و گفت: حميدرضا نداف و اميروالا معدنچي 
براي ايران بازي مي کنند. براي تيم ملي دختران هم قرار 
است مسابقه انتخابي برگزار شود و تا يک شنبه هفته آينده 
ترکيب مش��خص مي ش��ود. دليل اين که انتخاب تيم ملي 
دختران زمان مي برد اين است که صدف صادق وزيري و 
غزاله پاک باطن براي تحصيل در خارج از کشور هستند و 

نمي توانند در آن زمان که بازي ها برگزار مي شود تيم ملي 
را همراهي کنند و ان شاءالله از وجودشان در مسابقات بعدي 
استفاده مي کنيم.رييس فدراسيون تنيس در پاسخ به اين 
پرسش که امکان کسب مدال در بازي هاي داخل سالن آسيا 
ب��راي اي��ران وجود دارد يا خير؟ تصريح کرد: طبيعتا امکان 
کسب مدال نداريم و اولين دوره است که در بازي هاي داخل 
سالن شرکت مي کنيم. تجربه بسيار خوبي براي تنيس بازان 
محسوب مي شود و بايد از وزير ورزش و رييس کميته ملي 
المپيک تش��کر کرد که ش��رايط حضور تنيس  بازان را در 

بازي هاي داخل سالن آسيا فراهم کردند.


